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Afgelopen februari meldde het project Lob van Gennep dat er meer tijd nodig is om het ontwerp-projectbesluit voor de 
dijkversterking af te ronden. In datzelfde artikel schreven wij dat er in Ven-Zelderheide op verschillende percelen geen 
ophoging meer nodig is als gevolg van een aangepast dijkontwerp. Het nieuws is ook gedeeld in de lente-editie van Topic 
Magazine. 

Wij hebben begrepen dat deze zin bij sommige bewoners in Ven-Zelderheide tot verwarring heeft geleid. Sommigen hebben hieruit 
opgemaakt dat er in hun omgeving geen dijk meer nodig zou zijn. Dit is niet juist. Ook in Ven-Zelderheide blijft een dijk noodzakelijk. 
Wat is gewijzigd, is dat er door het aangepaste ontwerp – waarbij een dieper kleipakket in de binnenteen van 
de dijk wordt aangebracht –geen ophogingen van het maaiveld op percelen naast de dijk nodig zijn. 

Wij betreuren het als onze berichtgeving tot onduidelijkheid heeft geleid. Heeft u vragen naar aanleiding van 
dit bericht? Neem dan contact op met het projectteam Lob van Gennep via info@lobvangennep.nl 

Nieuwe dijken blijven nodig 

Een persoonlijk alarmsysteem is voor veel ouderen een onmisbaar hulpmiddel. Met één druk op de knop kan iemand 
hulp inschakelen bij een val, een ongeluk of een ander noodgeval. Dit geeft niet alleen henzelf, maar ook hun familie 
en zorgverleners een gerust gevoel. Maar in Ven-Zelderheide blijkt dat de mobiele dekking nog lang niet overal toe-
reikend is. Er zijn plekken waar het signaal zwak is of zelfs helemaal wegvalt. In zo’n situatie is een alarmsysteem 
nutteloos en biedt dan dus helaas geen garantie op tijdige hulp.

Gemeente Gennep heeft hierover onder meer gesprekken gevoerd met 
telecomproviders. Daarbij kwam naar voren dat zendmasten niet dichter 
dan acht kilometer van de Duitse grens mogen worden geplaatst. Dit is 
een wettelijke regel die de verbetering van de dekking in ons buiten- 
gebied belemmert. Daarom is ook contact gezocht met leden van  
Provinciale Staten van Limburg. Deze onderzoeken nu of het mogelijk 
is dit onderwerp voor het zomerreces op de agenda te krijgen – of  
anders kort daarna. Het is belangrijk om te beseffen dat dit soort  
processen tijd kosten. We verwachten geen snelle oplossing, maar het 
is cruciaal dat er stappen worden gezet.

Als we willen dat ouderen langer zelfstandig thuis kunnen wonen, 
moeten we er voor zorgen dat zij ook veilig kunnen blijven wonen.  
En daarvoor is bereikbaarheid een onmisbare voorwaarde.

Dekking mobiele telefoon Ven-Zelderheide
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BEREIKBAARHEID 
>  Voor vragen kunt u rechtstreeks contact opnemen met pastoor Theo Miedema; 024 - 6961390 of 06 - 48465001. 
 Bij dringende vragen, indien onbereikbaar, kunt u bellen met parochietelefoon van het VOMMMM: 06 - 23766873.
> Het secretariaat, gevestigd in de sacristie van de kerk in Ottersum (ingang via Wilhelminastraat) is bereikbaar op 
 dinsdag van 13.30 tot 16.00 uur op 06 - 42988576. Postadres: St. Janstraat 13, 6595 AA Ottersum.
> Voor informatie of andere zaken buiten de openingstijden van het secretariaat kunt u contact opnemen met 
 Vera Dijkman. Vera is het mobiele secretariaat dat altijd bereikbaar is via 06 - 23766873.

E-mail: administratie@vommmm.nl   |   Website: www.vommmm.nl

ZONDAG 14 JUNI Geen viering in Ven-Zelderheide, op zondag 15 juni om 9.30 uur 
  Eucharistieviering in de kerk van Ottersum.

ZONDAG 21 JUNI 19.00 uur: Eucharistieviering in de kapel. 

ZATERDAG 28 JUNI Geen viering in Ven-Zelderheide, op zondag 29 juni om 9.30 uur 
  Eucharistieviering in de kerk van Ottersum.

ZATERDAG 5 JULI 19.00 uur: Eucharistieviering in de kapel.

ZATERDAG 12 JULI Geen viering in Ven-Zelderheide, op zondag 13 juli om 9.30 uur 
  Eucharistieviering in de kerk van Ottersum.

ZATERDAG 19 JULI  19.00 uur:  Eucharistieviering in de kapel.

In de Huuskamer wordt op dinsdag 17 juni om 17.30 uur een heerlijk 
3-gangen diner geserveerd door een enthousiaste kookgroep. 

Deelname aan het diner is niet leeftijd gebonden, dus iedereen is van harte 
welkom! U kunt zich opgeven in de Huuskamer tijdens de openingsuren tot 
uiterlijk vrijdagmiddag 17.00 uur of een telefoontje naar: 0485-213445.  
Max. aantal gasten 14. Indien maximaal aantal gasten wordt overschreden, 
even contact opnemen met betreffende kookteam. Telefoonnummer staat op 
de inschrijflijst. De kosten voor het diner zijn 7,- euro p.p.

Dineren in de Huuskamer

Dinsdag
17 juni

Kippensoep

Bal gehakt, verse friet, 
diverse groentes en een 

frisse salade

Nagerecht
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Hallo allemaal, op woensdag 23 juli organiseren we weer een creatieve 
middag in de Huuskamer. We beginnen om 14.00 uur.

Deze keer gaan we een windgong maken van mooie kralen, schelpen, houtjes,  
enzovoort. Op het bijgevoegde plaatje zie je een voorbeeld, maar natuurlijk mag  
je je eigen creativiteit gebruiken en iets unieks maken.

Wij zorgen voor de voorbeelden én alle materialen.

De kosten bedragen €10,-.
Aanmelden kan tot 1 juli 2025, in verband met het bestellen van materialen.
Er is plaats voor maximaal 10 personen.

Is de lijst vol? Neem dan gerust contact met ons op om te kijken wat er nog mogelijk 
is.

Wij hebben er weer zin in!
Groetjes,
Jose en Wilmy

Creatieve middag in de Huuskamer

Lunch in de huuskamer

Deelname is niet leeftijd gebonden, dus iedereen is van harte welkom! U kunt zich 
opgeven in de Huuskamer tijdens de openingsuren tot uiterlijk maandag 23 juni 
17.00 uur of een telefoontje naar: 0485-213445. Max. aantal gasten is gesteld op  
16 personen. Als het maximaal aantal gasten wordt overschreden, vooraf even  
contact opnemen met betreffende kookteam. Telefoonnummer staat op de inschrijf-
lijst. De kosten voor de lunch is 5,- euro p.p.

Op woensdag 25 juni om 12.00 uur wordt er een heerlijke lunch verzorgt 
door enthousiaste vrijwilligsters. Laat u verrassen! 

Tot en met zondagavond kunnen berichten e.d. worden 
ingeleverd worden op Spiekerbeekstraat 11 of mailen 

naar dorpsblad@ven-zelderheide.nl. Tips of ideeën altijd 
welkom! Voor meer informatie en prijzen gaat u naar 

onze website: www.ven-zelderheide.nl



Meedoen met de Avond 
4 Daagse in Ottersum?

Bezoek snel onze website en 
schrijf je in voor zondag 22 juni!

Wandel je mee?
 2,5 KILOMETER
 5 KILOMETER
10 KILOMETER
15 KILOMETER
20 KILOMETER

>

>
>

>
>

www.avond4daagseottersum.nl

24, 25, 26 & 27 JUNI 2025
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De volgende 6 spelers zijn bekend 😁

www.venseboys.nl

‼️BREAKING VENSE BOYS NIEUWS‼️
Tommie van der Leegte is een voormalig 
Nederlandse prof middenvelder. Hij speelde 
onder andere voor PSV, FC Twente, RKC 
Waalwijk, ADO Den Haag, VfL Wolfsburg  
en sc Heerenveen. In zijn carrière kwam  
hij tot ruim 300 wedstrijden in het betaalde 
voetbal.

Paul Jans is een voormalig Nederlandse 
prof spits. Hij begon zijn loopbaan bij 
VVV-Venlo en speelde daarna onder andere 
voor FC Twente, PEC Zwolle en Union Berlin. 
Met zijn werklust en neusje voor de goal 
kwam hij tot ruim 200 wedstrijden in het 
betaalde voetbal.

Jeroen Heubach is een oud prof verdediger 
die jarenlang het shirt van FC Twente 
droeg en daarmee echt een clubheld is 
geworden, hij speelde maar liefst 315 
wedstrijden voor de tukkers.

Lorenzo Davids is een voormalig Neder-
landse ex prof middenvelder, die vooral 
actief was als verdedigende middenvelder. 
Hij begon zijn carrière bij Feyenoord, maar 
brak echt door bij NEC. Daarnaast speelde 
hij voor onder meer FC Augsburg en AFC 
Bournemouth.

Tom IJzerman is een oud-Nederlandse 
profvoetballer die als verdediger actief 
was. Hij kwam uit voor onder meer FC 
Utrecht en Excelsior. IJzerman stond  
bekend om zijn degelijke verdediging en 
betrouwbaarheid achterin.

Ken Leemans is een voormalig Belgische 
middenvelder die het grootste deel van 
zijn carrière in Nederland speelde. Hij 
droeg het shirt van onder andere Roda JC, 
VVV-Venlo en MVV.
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We eindigen uiteraard met een flinke klapper🎉

‼️ATTENTIE ATTENTIE‼️

Joey van den Berg was een betrouwbare 
middenvelder. Hij speelde onder andere 
voor PEC Zwolle, SC Heerenveen, N.E.C.  
en Reading in Engeland. Met zijn onver-
zettelijke speelstijl en vele gele kaarten 
stond hij symbool voor strijd en karakter 
op het veld.

Als eerst hebben we Andy van der Meijde.
Hij brak door bij Ajax en speelde vervolgens 
voor grote clubs als Internazionale en 
Everton. Ook kwam hij uit voor het  
Nederlands elftal. Ondanks zijn behoorlijke 
carrière vol pieken en dalen, zien we hem 
nog steeds overal op tv verschijnen.

Jack de Gier is een voormalig spits die  
jarenlang actief was in het Nederlandse 
betaald voetbal. Hij speelde onder andere 
voor BVV Den Bosch, SC Cambuur, Willem 
II en NEC. Met zijn fysieke spel en neusje 
voor de goal verdiende hij de bijnaam 'Il toro'

Jeremy Overbeek Bloem is een oud prof-
verdediger die het grootste deel van zijn 
carrière actief was in de Eerste Divisie. Hij 
kwam onder meer uit voor FC Dordrecht  
en Go Ahead Eagles. Met zijn betrouwbare 
verdedigende werk en inzet was hij jaren-
lang een vaste waarde in de achterhoede 
van zijn teams.

1 0 . 0 0  U U R

1 0 . 0 0  U U R

WALDSTRAAT 5A . VEN.ZELDERHEIDE

1 3 . 0 0  U U R

RECEPTIE 
aansluitend 

FEESTMIDDAG 

met DJ Hans!

1 7 . 0 0  U U R

WEDSTRIJD 
FC DE REBELLEN 
& FEESTAVOND 
met de enige echte 

Vense Boys Band 
en DJ Hans!

vs
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Windturbines Reichswald
Afgelopen maand vond in het gemeentehuis van Gennep een grensoverstijgend overleg plaats tussen drie  
Nederlandse grensgemeenten en Kreis Kleve (Duitsland) over de mogelijke plaatsing van windturbines in het  
Reichswald. Tijdens het overleg werd besproken wat er tot nu toe is gedaan om de windturbines te voorkomen  
en welke vervolgstappen mogelijk zijn. Ook werden zorgen gedeeld.

Burgemeester Teunissen heette de deelnemers van harte welkom in Gennep. Aan tafel zaten vanuit Nederland onder anderen de 
wethouders Rodoe (Mook en Middelaar), Weijers (Berg en Dal) en Peperzak (Gennep), en vanuit Duitsland Landrat Gerwers en de 
heer Aengenheister, hoofd van de afdeling Bouwen, Milieu en Techniek van Kreis Kleve.

De wethouders bespraken met hun Duitse gasten waar hun zorgen lagen. Die richten zich vooral op de impact die de windturbines 
gaan hebben op de natuur. Daarnaast zijn er grote zorgen over wat dit betekent voor omwonenden. De geplande windturbines  
zouden 266 meter hoog worden, met daarbovenop nog eens 30 meter vanwege plaatsing op een stuwwal. Ook Kreis Kleve deelt  
deze zorgen. 

Het afgelopen jaar hebben de gemeenten intensief samengewerkt om de komst van de windturbines te voorkomen. In augustus 
2024 dienden zij een eerste zienswijze in tegen het nieuwe Regionalplan van de deelstaatregering in Düsseldorf. Dit plan wijst  
het Reichswald aan als voorkeurslocatie voor windturbines. In april 2025 werd een tweede zienswijze ingediend. Dit deden de  
gemeenten niet alleen, maar samen met een taskforce van bewonersgroepen, natuurorganisaties en belangenorganisaties voor 
toerisme en recreatie. “We hebben samen alles gedaan wat binnen onze mogelijkheden lag,” aldus burgemeester Teunissen.  
Landrat Gerwers beaamde dit, nadat hij had toegelicht hoe het proces aan hun kant van de grens was verlopen. 

Hoe nu verder?
Hoewel het formele besluitvormingsproces in Duitsland 
bijna is afgerond, blijven de gemeenten en Kreis Kleve nauw 
contact houden. Ze volgen de ontwikkelingen rond het  
Regionalplan Düsseldorf op de voet. Mocht het plan  
definitief worden vastgesteld, dan zijn er nog juridische 
stappen mogelijk, zoals het indienen van bezwaar tegen 
het plan of tegen afzonderlijke bouwvergunningen. Landrat 
Gerwers gaf aan: “Het is belangrijk om met elkaar in  
contact te blijven en het gesprek over de grens heen voort 
te zetten. Het overleg heb ik als zeer prettig ervaren.”


